

# Referat fra styremøte i Torpa IL 28.08.2022

Tilstede: Eli Vogt Godager, Linda Tveit Berge, Maren Bergseng Øistad, Siri Sollien, Eva Åmodt Blom, Trude Fossum, Aina Haugen Lykkja, Kristin Ulsaker(ref)

Dagsorden:

1. Økonomistatus
2. Evaluering "vårlotteri"
3. Evaluering Åmot-dagen
4. Aktivitet alle undergrupper
5. Volleyball - oppstart?
6. Kommunens markering av frivilligheten 17.09.22
7. Vedlikehold aktivitetsparken?
8. Prosjektsøknader - div stiftelser
9. Annet

## 1. Økonomistatus

Vi har bra med penger på konto. På Åmot-dagen fikk vi et overskudd på 8700,- noe som er omtrent som det har vært tidligere. Vårlotteriet ga et overskudd på 33 385,- Vi har hatt ganske store utgifter på leie av hallen første halvår 2022: halleie 41 360,- og leie av svømmehallen på 10 680,- Så lenge økonomien er som nå ønsker vi ikke å ta betaling for aktiviteter i hall og svømmehall, for barn og unge.

## 2. Vårlotteri

Vi solgte lodd for totalt 90 175,- Men på grunn av utgifter til premier og trykking av lodd sitter vi igjen med et overskudd på 33 385,- Ikke så mye som vi hadde håpet med andre ord. Hvis vi skal ha lotteri flere ganger bør vi kanskje gjør det på en annen måte, som ikke gir så mye utgifter, for eksempel bruke vanlige loddbøker.

Fremdeles noen uavhentede gevinster som ligger i fryser'n i kiosken på Åmot. Eli prøver å få ordnet med utlevering av disse.

## 3. Åmot-dagen

Mange positive tilbakemeldinger, mange fine aktiviteter. Vi hadde flere gratis aktiviteter enn før, men fikk likevel omtrent samme overskudd som tidligere. Organisering og gjennomføring av dagen gikk bra. Til neste år kunne vi tenkt oss å ha en billett/lodd til alle som kommer, for å få en oversikt over hvor mange som deltar.

#### 4. Undergrupper

##### • Håndball

- Håndballgruppa skal melde på til cuper og serie, serien starter i oktober. Da må de innmeldes i Norges Håndballforbund. For å vedta dette må det avholdes ekstraordinært årsmøte, der det deltar minst fire medlemmer, vi bestemmer dato til 13.09.22.
- Torpa IL er samarbeidslag med Snertingdal IL på jenter 14. (2009-kullet)
- De eldste har startet opp igjen med treninger nå, de yngste begynner igjen når fotballsesongen er over.
- Det er en utfordring at håndballtreningene i hallen er på samme tidspunkt som skirenn, kanskje burde håndballgruppa se om det finnes en annen dag i hallen den perioden det gjelder.
- Det trenges drakter, Trude sjekker med Intersport Lillehammer.
- Etter hvert må vi kanskje tenke på treningsavgift, hvis det blir en del utgifter.

##### • Allidrett

- Ønske om å ha tilbud om aktiviteter i hall og svømmehall annenhver gang. 6 foreldre har meldt interesse for å ta livredningskurs. Det er også nok instruktører til å ha allidrett i hall.
- Siri tar kontakt med svømmegruppa for å avtale tidspunkter i svømmehallen.

##### • Aktiviteter for alle

- Tenker å starte sesongen med bading på Jorekstad i høstferien.
- Tyrili (klatring) i november.
- Ønsker å få til en aktivitet til som ikke er planlagt enda, forslag om trampolinepark, Skytterklubben, Over Skog og Heiberg, vinteraktivitetsdag, klatreparken på Gjøvik. Også mulighet for fast avtale med Skyline trampolinepark der man for eksempel har en kveld i måneden til disposisjon.

##### • Fotball

- Det er bestilt ny 3'er bane, som vi håper kan stå oppe om sommeren.
- Det kommer opp lys på Åmot i starten av september.
- Felles avslutning sammen med VTUL blir 8. oktober. På Åmot ved fint vær, inne på Lundmoen hvis det er dårlig vær.
- Det er kommet spørsmål om ytterjakker til trenere. 1699,- pr jakke, det er totalt 10 trenere, pluss evt. lagledere. Høstsesongen er over i uke 40, vi tenker at det blir få dager det er behov for så varm jakke som den som er foreslått. Trenerne har allerede fått gensere, vi avventer jakker.
- Forslag fra VTUL om å lage et nytt idrettslag for all fotball i Torpa, da det ikke fungerer optimalt slik det er nå med deling på at yngres hører til Torpa IL og eldres hører til VTUL, slik det er nå mister Torpa spillere til Nordre Land IL, spesielt på de eldste kullene. Vi ønsker ikke et felles idrettslag for fotball i Torpa. Vi tenker at det er to reelle alternativer: 1. Alt utenom seniorer har tilhørighet i Torpa IL, og vi leier da Lundemoen til treninger når det trengs. 2. Vi fortsetter som nå med deling på alder. VTUL skal diskutere dette på et møte snart.

##### • Hundegruppa

- Er i gang med planlegging av MUSH Synfjell som arrangeres 6.-8. januar 23.

- Skal arrangere VOM Dogrun 2. oktober 22 ved Spåtind Fjellstue, et kort løp på 3 km der alle med hund kan delta.

- Innebandy

- Vil avvente oppstart til fotballsesongen er ferdig. Vil da ha trening to dager i uka som før, torsdag og søndag.
- Eva har fått forespørsel fra Snertingdal om det er mulig å komme og bli med på treninger her, positive til det.

- Skigruppa

- Ikke så mye aktivitet nå, men hatt trening med Martin Johnsrud Sundby under Move Synnfjell, med over 30 deltagende barn.
- Valgfagsgruppe fra ungdomsskolen har kommet med forslag om å lage til stasjoner med ulike aktiviteter i lysløypa, positive til at de har det som et prosjekt.
- Litt nye utfordringer i skiløypa i forbindelse med husbygging, det er blitt smalt og bratt øverst i løypa. Med tanke på å få det forsvarlig burde det gjøres noe der, Aina innhenter pris på graving. Deretter må vi høre med kommunen om å dele på denne regningen, da de har godkjent tomten med de utfordringer det gir.
- Skigruppa sender inn søknad om skileikanlegg til aktuelle stiftelser nå i høst (Sparebankstiftelsen, Gjensidigestiftelsen og Olav Thon Stiftelsen).

## 5. Volleyball-oppstart

Det er startet opp volleyballtreninger for voksne i hallen, fint med et slikt tilbud. Det har blitt kommunisert ut at dette er et gratis tilbud, men det må nok på plass treningsavgift, da det er snakk om et tilbud for voksne og tilbudet vil øke utgiftene vi har i forbindelse med leie av hallen.

## 6. Frivilligheten 17. på Landsbymarkedet september

Vi har fått spørsmål om å stå på stand der, ingen har mulighet og det er ikke så aktuelt for oss å delta. Vi må takke nei til dette.

## 7. Vedlikehold aktivitetsparken

Ikke behov for noe vedlikehold pr. nå, bortsett fra å plukke litt kvist og evt. feste dekkene på en bedre måte, da de ofte graves opp. Eva kan følge litt med på dette.

## 8. Prosjektsøknader

Morten Normann har kommet med en forespørsel om tiltak som gjør det lettere å bade på Grønvold. Vi kan være med på dette hvis det er behov.